
 
 

Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 5:e naj 2025 kl. 19.00 

 
Lokal: EBK:s klubbstuga 

Närvarande:  

Jan Fröjd 

Hans Lindegren 

Fredric Wallsten 

Christian Viklund 

Johan Kronstedt  

Christer Eriksson 

Lars Proos 

 

Frånvarande:  
Kenth Gustafsson  

Magnus Hansson  

Nicklas Kronstedt  

Markus Nilsson  

Oscar Green  

 

Vid protokollet: Christian Viklund 

 

 

1. Mötet öppnas  
Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.  
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2. Dagordning fastställs  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  

 

3. Justeringsmän utses   
Till justeringsmän utsågs Johan Kronstedt och Fredrik Wallsten. 
 

4. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötesprotokoll uppläses av sekreterare Viklund. 
 

5. Ekonomi  

Ekonomin är god föredrar kassör Hans. Balans på företagskontot är 702 725 kr och på 
placeringskontor 508 878 kr.  
Vi har fått 8 nya medlemmar. De senaste är 1028 Jan Larsson och 1029 Hagiri som 
välkomnas in i klubben.   
 

6. Skrivelser  

Vi har fått en skrivelse om hjärtstartare. Vi behöver byta den vi har då den börjar bli till åren. 
Frågan är om vi skall köpa eller ”leasa”. Johan Kronstedt undersöker huruvida vi skall köpa 
en ny eller köpa loss den vi leasat (AP).  

 

7. Medlemmar 

Medlem nr 659 har sålt båten, kom in med önskan att gå ur efter 1 april, men innan 
sjösättning. Så styrelsen beslutar att vi återbetalar årsavgiften i detta fall. 
802 Ebbesson har sålt båten och vill gå ur. Men har förhoppning att inte behöva gå vakt.  
966 har också meddelat att han går ur klubben. 
Mattias Skoglöf (1024) har ansökt om medlemskap och blivit antagen men har inte betalt 
avgift. Har således inte blivit medlem. Han får ligga kvar en liten tid i BAS som inaktiv. Vi har 
gett honom en ytterligare chans. 
 
Oscar, Hamnkapten, har aktiverat köavgift och vi har fått en intressent. Den personen står 
först i kön och vi approcherar honom.   
 
   
8. Klubbstugan 

Christer föredrar och det är inte mycket nytt att förtälja. Vi skulle behöva rensa kontoret. Vi 
funderar även på en arbetsdag i höst då vi hyr en container och då passar vi på att rensa 
även kontoret. 
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9.  Sommarhamnen 

Fågelskrämma diskuteras och Fredric W undersöker detta vidare enl AP från förra mötet. 
 
Vissa slangar är dåliga och bör bytas. Christer tittar på detta (AP). 
 
Bojen som har flutit in. Vi tror att den kommer från lilla ön. Men vi får inte skära av kättingen 
då den inte är vår. Styrelsen funderera på hur vi skall läsa detta. Förslaget är att vi kontaktar 
den som äger ön (AP Lars Proos) alternativt drar in den till stranden. 
 
Nya ledlampor är inhandlade och monterade. Vi har också gjort en liten ställning utanför B-
bryggan för fåglar. Vimplar är köpta för de medlemmar som har behöver. Samt stora flaggor.   
 
Vidare beslutar vi om städdag i höst med container som sagt tidigare.  
 
Vi har fått arrendeavtal som är 1-årigt då vi vill omförhandla samtidigt som övriga klubbar i 
SOBI.  
 

10. Vinteruppläggningsplatsen (samt uppsättning) 

Sjösättningen pågår och det verkar gå. Bild är upplagt på Facebook på var man kan förvara 
bockarna över sommaren. Fredrik skickar även ut via BAS.  
 
Det saknas vagnar, eller är ont om dem, så vi pratar med SOBI om att köpa fler. Alternativt 
leta fram de som borde finnas.  
 
SOBI har fått in priser på att blästra. Det går på cirka 7500kr ink moms om båtägare själv 
täcker båten. Förslagsvis går flera båtägare ihop och delar på täckmaterial. Tydliga 
instruktioner kommer för de som är intresserade. SOBI kommer att tillse att det finns en 
uppsamlingsstation för spillmaterial.  
 
Södra bryggan är paj. Den står snett så just nu används norra.   
 
11. Klubbholmen 

Vi tar ingen sand i år. Tiden är för knapp. Men Vedskjulet skall flyttas och en trappa skall 
byggas till balja. Stenkistor skall lagas och ved skall huggas. Det finns jobb att göra den 24/5. 
 
Vi ser fram emot en fantastisk sommar på holmen.  
 

12. SBU 

Se punkt 10. 

13. Festkommittén 
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Nästa tillställning är slamkryparmiddag den 17/6 cirka 18.00 på Piato Fresco på Frestavägen. 
Det är slamkrypeförare, styrelsen och Stickan Öhrn som deltar.   
 

14. Facebook 

Inget att tillägga. Styrelsen hjälper till att lägga ut bilder och påminna medlemmar om att 
lägga ut bilder så vi får en levande FB-grupp.  

15. Hemsidan/Formulär 

Webmaster har skirivt ihop ett välkomstbrev som vi skickar ut till alla medlemmar. Innehållet 
godkänns av styrelsen. Beslut tas att vi också bör skriva ihop ett brev till dem som går ut eller 
blir hedersmedlemmar. Bara att spegelvända. 

16. Övrigt 

Vi diskuterar olika ”merchandise” för klubben, märken, västar och tröjor med klubbens 
emblem. (AP Viklund).  

Västar, hoodies, mössor, funktionströjor etc 

 

17. Nästa möte 

Nästa möte planernas att vara slamkryparmiddagen. Efter det sker nästa möte den 21 
augusti. 
 
 
18. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat. 
 

Jan Fröjd     Christian Viklund 
Ordförande     Mötets sekreterare 

 

Johan Kronstedt   Fredrik Wallsten  
Attesterare    Attesterare 

 

 

 


